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系统族的稳定裕度 
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摘要   系统族的稳定裕度王龙，黄琳（北京大学力学系，１００８７１）１９９２年５月２１日收到．记ｍ，
ｎ次实系数区间多项式为对于任意的，可将其表示为其中显然，
对干任意的分别是的实部和虚部．对于区间多项式，记且记为对于区间多项式Ｋｎ（ｓ），
可相应地定义和．记全体连续时间意义下稳定的多项式（即其根均位于左半开平面）

集合为Ｈ．对于开环传递函数，若在单位负反馈下闭环系统是稳定的，则定义其相位裕度在单位负反馈下闭... 
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STABILITY MARGINS OF SYSTEM FAMILIES

WANG LONG(1), HUANG LIN(2)

(1)Depariment of Machanics, peking University, Beijing 100871;(2)Depariment of Machanics, peking 
University, Beijing 100871

Abstract  For some typical system families,such as the interval system, diamond systemand convex polytope system etc., 
the stability margins (including the gain marginand phase margin) of the entire family can be achieved at some critical vertex 
systems. In some cases, the number of these critical venices is independent of t.he systemorder. 
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